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2023 fındık rekoltesi 717 bin 931 ton!
Türkiye’nin 2023 yılı 

tahmini fındık rekoltesi 
belli oldu. Tarım ve Orman 
Bakanlığı tarafından ruh-
satlı fındık tarımı yapılan il-
lerde gerçekleştirilen re-
kolte tespit çalışmalarına 
göre, Türkiye’nin 2023 yılı 
tahmini fındık rekoltesi 
717 bin 931 ton olarak be-
lirledi. Gayri resmi bilgiye 
göre, Giresun’da rekolte 
91 bin 671 ton, Ordu’da 
198 bin 838 ton, Sam-
sun’da 124 bin 464 ton, 
Trabzon’da 39 492 ton, Art-
vin’de 4 891 ton, Tokat’ta 3 
bin 604 ton, Rize’de bin 
264 ton, Sinop’ta bin 423 

ton, Gümüşhane’de bin 40 
ton, Sakarya’da 100 bin 
32 ton, Düzce’de 70 bin 
166 ton, Zonguldak’ta 46 
bin 930 ton, Kocaeli’de 12 
bin 833 ton, Kastamonu 
‘da 6 bin 671 ton, Bartın’da 
13 bin 593 ton, Bolu’da bin 
18 ton olarak tespit edildi. 
Doğu Karadeniz Bölge-
si’nin tahmini fındık rekol-
tesi 466 bin 687 ton, Batı 
Karadeniz Bölgesinin ise 
251 bin 243 ton olarak be-
lirlendi. Geçen yıl Türki-
ye’nin tahmini fındık rekol-
tesi 759 bin 274 ton olarak 
tespit edilmişti. 

(Haber Merkezi)

Adda Çikolata satışa başladı

Tarım ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Giresun 
İl Koordinatörlüğü’nün des-

lirten Milletvekili Elmas, 
“Başta ken dim olmak 
üzere bütün kurumlarımı-
zın ve vatandaşlarımızın ik-
ramlarını ve hediyelerini bu 
kadınlarımızın ürettiği bu 
marka çikolatadan alarak 
destek olacağız. Kadınları-
mızı tebrik ediyorum. Ayrı-
ca ilçemizdeki kadınlara 
umut ışığı olan kooperatif 
üyelerimize, üretiminden 
satışına kadar emeği ge-
çen herkese teşekkür edi-
yorum”dedi. (Dursun Onur)

teğiyle faaliyete geçen 
Adda Çikolata’nın açılış kur-
delesini, AK Parti Giresun 

Mil let veki li Nazım El-
mas,Espiye Belediye Baş-
kan Yardımcısı Mustafa 
Bodur, TKDK İl Koordinatö-
rü Emin Serdar Kurşun, Ti-
rebolu Ziraat Odası Başka-
nı Erim Yaman, Piraziz Zi-
raat Odası Başkanı Ünal 
Aşık, Espiye Ziraat Odası 
Baskanı Raif Ucar siyasi 
parti yetkilileri, ilçe protoko-
lü, STK temsilcileri, muh-
tarlar ve davetliler katıldı. 
bu tür yatırımların destek 
ve takipçisi olacaklarını be-

Tirebolu ilçesinde “7 Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifi”
tarafından üretilen çikolata imalathanesi ve satış mağazası hizmete açıldı.

Hastane ve stadyuma ulaşım kolaylığı
Giresun’un doğu yaka-

sında hızla büyüyen ve ge-
lişen Eğitim Araştırma Has-
tanesi ile Çotanak Stadyu-

yoğun görüşmelerin ardın-
dan DSİ tarafından proje-
lendirilerek kısa zamanda 
yapımı tamamlanan köprü 

mu’nun olduğu bölge ile 
Dereli yoluna bağlantı sağ-
layacak köprünün yapımı 
tamamlandı.

bağlantı yollarının sona er-
mesiyle birlikte araç trafiği-
ne açılacak.

Hastane ve stadyumun 
hizmete girmesinin ardın-
dan hızla nüfusu ve insan 
hareketliliği artan bölgede 
yaşanan trafik sorununu ol-

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun takibini yaptığı ve 
Ankara’da gerçekleştirdiği 

dukça rahatlatacak olan 
köprü aynı zamanda çeşitli 
il ve ilçelerden bu bölgele-
re gelen vatandaşların has-
tane ve stadyuma ulaşı-
mında da kolaylık sağlaya-
cak.

70 metre uzunluğunda 

ve 20 metre genişliğinde 
dökme beton sistemi ile ya-
pılan köprünün hastane ve 
stadyum bağlantılarının 
kısa zamanda tamamlana-
rak ulaşıma açılacağı bildi-
rildi. 

(Dursun Onur)

Memleketi için talimat verdi!

Şebinkarahisar ilçesi-
ne Organize Sanayi Böl-
gesi kurulacak. Şebinka-
rahisarlı Sanayi ve Tekno-
loji Bakanı, Mehmet Fatih 
Kacır’ın talimatıyla ilçeye 
Organize Sanayi Bölgesi 

kurulması için ön çalışma 
başlatıldı. Şebinkarahisar 
Belediye Başkanı Ömer 
Şentürk, “İnşallah bakanı-
mızın destekleriyle de 
uygun alanın belirlenme-
si, kamulaştırma ve proje-

lendirme safhalarının da 
çözümü sonrası bölgeye 
hitap edecek modern or-
ganize sanayi bölgesine 
kavuşacağız” açıklama-
sında bulundu. 

(Gülsen Dikgöz)

KÖYDES toplantısı yapıldı

Tirebolu Kaymakamı 
Dr. Muhammed Lütfi Kotan 
Başkanlığında Köylere Hiz-

met Götürme Birliği toplan-
tısı gerçekleşti. Köylerin so-
runlarının konuşulduğu 

toplantıda, birlik üyeleriyle 
beraber sorunların çözü-
müne yönelik fikir alışveri-
şinde bulunuldu, ve çözüm 
odaklı kararlar alındı.

Toplantı sonrası Kay-
makam Kotan, KÖYDES 
kapsamında Fatih, Arslan-
cık ve Dokuzkonak Köyle-
rinde yapılan çalışmaları 
yerinde inceledi ve çalış-
malar hakkında bilgi aldı. 
(Tirebolu Kaymakamlığı)
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Giresun'da 13 hakim ve savcının görev yeri değişti

Hakimler ve Savcılar 
Kurulu'nun, 2023 Yılı Adli 
ve İdari Yargı Kararname-
sinde Giresun Adliyesinde 
görev yapan 13 hakimin 
görev yeri değişirken, yer-
lerine atanan hakim ve sav-
cılar da belli oldu. Kararna-
meyle, 3 bin 36 adli hakim 

pılan hakim ve savcıların 
isim listesi şöyle:

GİRESUN'A ATANAN 
HAKİM VE SAVCILAR

Akşehir Cumhuriyet 
Savcısı Erol Kablan, Gire-
sun Cumhuriyet Savcılığı-
na

Os ma ni ye Hâ ki mi 
Mesut Zeybekoğlu, Gire-
sun Hâkimliğine

Uşak Hâkimi Neşe Acar 
Giresun Hâkimliğine

Ereğli (Konya) Hâkimi 
Elif Aliyazıcıoğlu Akkiraz, 
Giresun Hâkimliğine

Ereğli (Konya) Cumhu-
riyet Başsavcısı Zeynel 
Abidin Akkiraz, Giresun 
Cumhuriyet Başsavcılığı-
na

Elazığ Hâkimi Betül 
Aydın Gör, Giresun Hâkim-
liğine

ve savcı ile 387 idari hakim 
ve savcının görev yeri de-
ğiştirildi.

Hakimler ve Savcılar 
Kurulu'nun, 2023 Yılı Adli 
ve İdari Yargı Kararname-
sinde Giresun Adliyesinde 
görev yapan 13 hakimin 
görev yeri değişirken, yer-

Iğdır Ağır Ceza Mahke-
mesi Başkanı Burak Baba-
can, Giresun Ağır Ceza 
Mahkemesi Başkanlığına

Adana Cumhuriyet Sav-
cısı Aslı Önürme, Giresun 
Cumhuriyet Savcılığına

Kadirli Hâkimi Erdal 
Altun, Giresun Hâkimliğine

Çerkeş Hâkimi Ezgi 
Şentürk Yılmaz, Giresun 
Hâkimliğine

Altınözü Cumhuriyet 
Savcısı Muhammed Fatih 
Taşyapan, Giresun Cum-
huriyet Savcılığına

Arapgir Cumhuriyet 
Savcısı Arif Bostancı, Gi-
resun Cumhuriyet Savcılı-
ğına
GİRESUN'DAN BAŞKA 

YERLERE ATANAN 
HAKİM VE SAVCILAR

Giresun Hâkimi Pakize 
lerine atanan hakim ve sav-
cılar da belli oldu. Kararna-
meyle, 3 bin 36 adli hakim 
ve savcı ile 387 idari hakim 
ve savcının görev yeri de-
ğiştirildi. Giresun'dan ata-
ması yapılan hakim ve sav-
cıların isim listesi ile Gire-
sun'a atanan ataması ya-

Şen İskenderun Hâkimliği-
ne

Giresun Hâkimi Musta-
fa Keser Şanlıurfa Hâkimli-
ğine

Giresun Hâkimi Melda 
Kalkan, İstanbul Hâkimliği-
ne

Giresun Hâkimi Oğuz-
han Kalkan, İstanbul Hâ-
kimliğine

Giresun Cumhuriyet 
Savcısı Betül Gündüz, 
Şanlıurfa Cumhuriyet Sav-
cılığına

Giresun Cumhuriyet 
Savcısı Kutlug Kaan Bilge, 
Hatay Cumhuriyet Savcılı-
ğına

Giresun Hâkimi Onur 
Yılmaz, İstanbul Hâkimliği-
ne

Giresun Hâkimi Pakize 
Şen, İskenderun Hâkimli-

ğine
Giresun Hâkimi Merve 

Okyay Yılmaz, İstanbul Hâ-
kimliğine

Giresun Cumhuriyet 
Savcısı Ahmet İş, Malatya 
Cumhuriyet Savcılığı

Giresun Ağır Ceza Mah-
kemesi Başkanı Ahmet 
Soycan, Sivas Ağır Ceza 
Mahkemesi Başkanlığına

Giresun Hâkimi Rü-
meysa Erden, Van Hâkim-
liğine

Giresun Cumhuriyet 
Başsavcısı Serdar Dur-
muş, Uşak Cumhuriyet 
Başsavcılığına

Giresun Ağır Ceza Mah-
kemesi Üyesi Rağıp Tepe-
düzü, Kars Ağır Ceza Mah-
kemesi Üyeliğine Atanmış-
tır. 

(Haber Merkezi)

Haydi çocuklar sünnete!
Giresun Belediyesi ta-

rafından geleneksel hale 
getirilen sünnet şöleni için 
kayıtlar başladı.

6 yaş (72 ay) ve üzeri 
çocukların kayıt yaptırıla-
bileceği ücretsiz sünnet 
şöleni için başvurularının 
28 Temmuz’da sona ere-
ceği bildirilerek, başvuru-
ların belediye Sosyal Yar-
dımlaşma Birimine yapı-
lacağı açıklandı.

Her yıl ihtiyaç sahibi 
ailelerin çocuklarının mo-
dern cerrahi yöntemlerle, 
hastane koşullarında üc-
retsiz olarak sünnet ettiril-
diği şölende, çocukların 
sünnet kıyafetleri de bele-
diye ve hayırseverler tara-
fın dan kar şı la na cak. 
Kayıt sürecinin tamam-
lanmasının ardından 

sürpriz hediyelerle dolu 
sünnet şöleni ile ilgili ha-
zırlıklara başlanacak.

Geleneksel sünnet şö-
leninin anne ve babalar 
için erkek evlatlarının ilk 
mürüvvetini gördüğü, 
mutlu oldukları günlerden 
biri olarak hatıralarında ka-
lacağını dile getiren Gire-
sun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu: “Şehri-
mizde yaşayan çocukları-
mızın bu mutluluklarını 
paylaşmaktan buna vesi-
le olmaktan çok büyük bir 
haz duyuyorum. Bu gele-
neğimiz inşallah bundan 
sonraki yıllarda da devam 
edecektir. Sünnet şöleni-
mizde çocuklarımızın yan-
larında olarak sevinçlerini 
paylaşacağız" dedi. 

(Dursun Onur)

“Deli Dumrul iktidarı”

Giresun İyi Parti İl Baş-
kanlığından son yapılan 
zamlar ile ilgili bir basın 
açıklaması yayımladı. 
Açıklama da şu ifadelere 
yer verildi:

“AKP iktidarının yanlış 
ekonomi programı ve po-
litikaları sonrası millet ola-
rak yeni bir zam dalgasıy-
la karşı karşıyayız.

Uzun yıllar boyunca uy-
gulanan hatalı politikalar 
sonucunda, seçim süre-
cinde atılan sloganlarla 
popülist vaatlere karşı ras-
yonel bir zeminin varlığın-
dan söz edebilmek müm-
kün değil.

Bunun yerine, bütün fa-
turayı dar gelirliye kesen, 
vatandaşın cebindeki son 
kuruşa da el atan bir yok-
sullaştırma politikasının 
sert bir şekilde uygulandı-
ğı görülmektedir.

Üstelik AKP iktidarı 
dar bir kesime bankacılık 
sistemi üzerinden kepçe 

ile rant dağıtırken, toplu-
mun geniş kesimlerinden 
kaşıkla bu parayı topla-
maktadır.

Sabundan, kitaptan, 
çocuk bezinden ek vergi 
alınıyor ancak servetten 
elde edilen kazançtan 
vergi alınmamaktadır.

Va tan da şa kemer 
sıkma tavsiye edilirken 
küçük, yandaş ve ranta 
dayanan bir kesimin zen-
gin leş me si ne hiç bir  
kemer dayanmamaktadır. 
AKP iktidarının bu ülkeye 
zamlardan ve yoksulluk-
tan başka verecek hiçbir 
şeyi kalmamıştır.

Bugün Türkiye’de adı 
konmamış bir IMF progra-
mı uygulanmaktadır. Yıl-
larca geçmiş iktidarları 
aynı konuda eleştiren 
AKP iktidarının, bugün 
IMF reçetelerini savundu-
ğu, uyguladığı ve en ada-
letsiz vergi olan enflasyon 
vergisiyle milletin cebinde 

bir şey kalmayıncaya 
kadar bu düzeni sürdüre-
ceği anlaşılmaktadır.

Memura ve emekliye 
yapılan cüzi zammın bir-
kaç hafta içinde eriyip git-
mesi bir yana, son olarak 
uygulanan akaryakıttaki 
ÖTV oranlarına yapılan 
zamla birlikte milletimiz 
derin bir yoksulluk çuku-
runa gömülmek isten-
mektedir.

İki ay önce, seçimin ari-
fesinde 19.58 TL olan 
ABD Doları bugün 26.12 
TL’ye gelmiştir.

Yine iki ay önce, se-
çimlerin arifesinde benzi-
nin litre fiyatı 21.14 
TL’yken bugün litre fiyatı 
35.90 TL olmuş ve iki ay 
içindeki artış oranı yüzde 
70’i bulmuştur.

Bu yağma düzeninin 
dünyada başka bir örneği 
yoktur. Deli Dumrul iktida-
rı, vatandaşın gırtlağına 
çökmüş, garibanın kanını 
emmeye devam etmekte-
dir.

Kendi va tandaşını 
ezen, yoksullaştıran fakat 
bir yandan da servet sa-
hiplerinin servetlerini kat-
lamasını sağlayan bu vur-
guncu düzene karşı mü-
cadelemiz devam ede-
cektir. Hiç kimsenin kuş-
kusu olmasın, bütün kad-
rolarımızla birlikte milleti-
mizin sesi olacağız” denil-
di.  (Gülsen Dikgöz)

Vali Ünlü, liselere geçiş sınavında birinci
olan Ayşenaz Cebeci'yi kabul etti

Vali Enver Ünlü, Lisele-
re Geçiş Sınavı’nda (LGS) 
tüm soruları doğru cevap-
layarak 500 tam puan alan 
başarılı öğrencimiz Ayşe-
naz Cebeci’yi kabul etti.

Valilik Makamında ger-
çekleştirilen ziyarete; İl 
Milli Eğitim Müdürü Ertuğ-
rul Tosunoğlu, Merkez Ka-
nuni Ortaokulu Okul Mü-
dürü Onur Ural ve Sınıf 
Rehber Öğretmeni Kadri-
ye Nayır Ayeser ile Ayşe-
naz Cebeci’nin babası 
Mustafa Turan Cebeci ve 
annesi Güray Cebeci katıl-
dı.

Ziyarette Vali Ünlü, ili-
mizi gururlandırarak bü-
yük bir başarıya imza atan 
Merkez Kanuni Ortaokulu 
öğrencisi Ayşenaz Cebe-

ci’yi ödüllendirdi.
Vali Ünlü, bu başarının 

oluşmasında emeği ve kat-
kısı bulunan tüm idareci, 
öğretmen ve Cebeci ailesi-
ni tebrik ederek, Ayşenaz 
Cebeci’nin başarılarının 
devamını diledi.

Ziyaretin devamında 
Ayşenaz Cebeci’ye ge-
lecek planları hakkında so-
rular soran Vali Ünlü, Ce-
beci ailesiyle de bir süre 
sohbet etti. Çocuklarının 
başarısından duydukları 
gurur ve mutluluğu ifade 
eden Cebeci ailesi, Vali 
Ünlü’ye nazik kabullerin-
den dolayı teşekkür ettiler.

Vali Ünlü, ziyaret son-
rası yapmış olduğu payla-
şımda “Gençler geleceğin 
umududur. LGS’de 500 

tam puan alan Ayşenaz Ce-
beci ve değerli ailesini mi-
safir ederek başarıların-
dan dolayı tebrik ettik. Rab-

bim tüm evlatlarımızın yol-
larını ve bahtlarını açık ey-
lesin.” sözlerine yer verdi. 

(Giresun Valiliği)

M U T L U L U L A R
BİR ÖMÜR BOYU

OGÜN & HÜSNA

Bir karar alıp,
girdiğiniz bu yolda

size mutluluklar
diliyoruz.
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Öz Giresun Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi Koope-
ratifi Başkanı Ercan Ay-
han, yaşanan sel felaketin-
de yaşanan can kaybı son-
rası faaliyeti süresiz dur-
durulan fabrikayla ilgili Gi-
resun İl Özel İdaresini suç-
ladı. Başkan Ayhan, "Özel 
İdare sınırlarında bu şehir-
de ne kadar olumsuz işler 
yapılıyorsa ve oluyorsa şu 
son döneme kadar hariç 
özel idareden kaynaklı olu-
yor" dedi.

Öz Giresun Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi Koope-
ratifi Başkanı Ercan Ay-
han, Giresun'daki sel fela-

BAŞLAMALIDIR
Başkan Ayhan sözlerini 

şöyle sürdürdü:
"Bu marka ülkeye hiz-

met veren bir firma bu de-

keti sonrası Yağlıdere ilçe-
sinde 1 kişinin ölümüyle so-
nuçlanan olayla ilgili kapa-
tılan tesisle ilgili çarpıcı 
açıklamalarda bulundu.

Başkan Ayhan sosyal 
medya hesabından yaptığı 
açıklamada, "Bu tesise za-
manında onay veren ilgili-
ler ruhsatta imzası olanlar-
la ilgili soruşturma görev-
den alınma yapıldı mı? 
Yok." diye sordu.

SUÇA SEBEP OLAN-
LAR CEZALANDIRILIR 
ÇALIŞANLAR DEĞİL
Ayhan, açıklamasında 

şu ifadeleri kullandı: "Bildi-
ğim kadarıyla özel idare sı-

ğerlerimizi kayıp etmeme-
liyiz. Bunu fırsat bilip rakip 
firmaların pazara girmesi-
ne şehir olarak müsade et-
memeliyiz. Bir an önce üre-

nırlarında bu şehirde ne 
kadar olumsuz işler yapılı-
yorsa ve oluyorsa şu son 
döneme kadar hariç özel 
idareden kaynaklı oluyor. 
siyasette buna müsade edi-
yor çok ilginç. Bir tesisin ka-
panması afet sonu kabul 
edi lemez, suç unsuru 
varsa suça sebep olanlar 
cezalandırılır, çalışanların 
ne günahı var bunlar niçin 
mağdur ediliyor yetkililer 
gerekli incelemeyi yaparak 
tesisin eksikleri varsa sü-
ratle giderilir yasal işlemler 
devam ettirilerek tesis iş-
letmeye açılmalıydı."
BİR AN ÖNCE ÜRETİME 

time ve satışa başlamalı-
dır. biz bize kötü günümüz-
de sahip çıkmazsak baş-
kaları bizi yutar yetkililer-
den ricamdır üretim başla-

sın çalışanlar mağdur edil-
mesin soruşturmalarda 
devam etsin kalın sağlı-
cakla." 

(Gülsen Dikgöz)

Ayhan: Çalışanların ne günahı var!

2023 Cumhurbaşkanlı-
ğı ve Milletvekilliği seçim-
lerinde isabetli sonuçlar 
açıklayarak sonuçları en 
yakın tahmin eden Kodar 
Anket Başkanı ve Sosyo-
loğu hemşehrimiz Fatih 
Korkmaz, 2024 Belediye 
seçimleri öncesi siyasi par-
tilere ve Belediye Başkan-
larına tavsiyeler verdi.

2023 seçimlerinde seç-
menin ilk kez farklı kaygı-
larla oy kullandığını öne 
sürerek seçmenlerin % 
44’ünün Erdoğan’ın Cum-
hurbaşkanı olmasında ıs-
rarlı olduğunu % 8’inin Kı-
lıçdaroğlu ‘seçilmesin’ dü-
şüncesiyle ve kaygılarla 
oy kullanarak Erdoğan’a 
yöneldiğini belirtti.

2024 yerel seçimlerin-
de Belediye Başkanlıkları 
tercihinde bu durumun ol-
mayacağını iddia eden 
Kodar Anket Başkanı 
Fatih Korkmaz, “Seçmen-
lerin 2024’de parti tercihle-
ri daha çok devre dışı bıra-
kılacak ve isim üzerinde 
yoğunlaşıp tercihini yapa-
caktır” dedi.

Kodar Anket Başkanı 
Korkmaz açıklamasında, 
“Seçmenlerin çoğunlu-
ğunda bir partiye karşı 
‘psikolojik sevgi bağı’ ve 
seçmenlerin belirli bir parti 
kimliğine sahip olması ön-
ceki dönemler kadar etken 
olmayacak. Siyaset bilimi 
literatüründe parti ve seç-
men arasında kurulan bu 
ilişkiye ‘Sosyo-Psikolojik 
Yaklaşım’ adı verilmekte, 
Türkiye’de ‘Seçmen Dav-
ranışını Etkileyen Değiş-
kenler’ artık değişim ve 
farklılık göstermeye başla-
dı. Seçmen tercihlerinde 
‘Sezgisel Oy Verme Yakla-
şımı’ yani sınırlı rasyonel 
yaklaşım modeline evril-
me dönemi sürecine giril-
di. Seçmenlerin oy karar-
larının, seçmenlerin genel 
çıkar ve beklentileri ile 
uyumluluk aranacak, seç-
men kararları aynı zaman 
da sezgisel kararlılık kat-
manında karar dönemi ya-
şanacaktır. Bu model 
karar verme aşamasında 
çıkarların yanı sıra; sezgi-
lerin, kazanımların, duy-
guların ve beğenilerin de 
artık etkili olacağı öne çık-

mıştır. Sezgisel yaklaşım-
da seçmen, oy vermek için 
gerekli olan bilgi miktarını 
sınırlandırır ve en son sez-
gilerini de devreye soka-
rak tercihini belirlemekte-
dir. Böylelikle seçmen, ken-
disi için karar verme işle-
mini daha da kolaylaştıra-
caktır. Seçmen, elinde sı-
nırlı bilgi de olsa, kararını 
verirken bu bilgileri kullan-
ması açısından mutlaka 
rasyonel davranacaktır. 
Seçmenlerde başlayan de-
ğişim sadece karar verme 
fikirselinde olmadı, seç-
men piramidindeki profilin-
de ve demografik yapısın-
da meydana gelen deği-
şimde etkili olmaya başla-
dı, Ak Parti’nin ilk iktidara 
geldiği 2002 yılından gü-
nümüze seçmen yapısı 
çok değişti, bu gün 20 mil-
yonun üzerinde 18-34 yaş 
aralığında seçmen var. 
2002 Ak Parti iktidar süreci 
başladığında 17 yaşında 
olan seçmen bu gün 38 ya-
şında, 1986 - 2005 do-
ğumlu olanların ilavesi ve 
ileri yaş ölümleriyle 2002 
yılından günümüze genel 
seçmen kitlesinin % 46-48 
yeni seçmen kitlesinde 
oluşmaktadır. Bu değişim 
seçmen davranışlarını de-
ğişime uğratmaya başla-
mıştır. 2023 Cumhurbaş-
kanlığı seçiminde ani 
karar değişimleri zaten 
bunun ilk belirtilerini ver-
mişti, istediği adayı göre-
meyen 6 milyon seçmen tu-
tarlı olmayan nedenlerle 
tercihlerde bulunma dav-
ranışı gösterdi. 2024 yerel 
seçiminde aynı süreci ya-
şayacağız, kamuoyunun 
‘bu aday kazanamaz’ de-
nilen aday ciddi oranda oy 
alabilir, ‘kesin kazanır’ de-
nilen aday hayal kırıklığı 
yaşayabilir. Orta yaş üzeri 
seçmen, yerel seçimlerde 
belediyenin bir önceki dö-
nemde sunmuş olduğu hiz-
metlerinden ve perfor-
manslarından memnun ve 
bu hizmetler kendi çıkarla-
rı ile uyuşuyor ise aynı 
adayı ya da adayın partisi-
ni destekler; memnun 
değil ise diğer parti ve 
adayların gelecek döne-
me ilişkin hizmet vaatlerini 
dikkate alarak oyunu kul-

lanır. Yeni seçmen yapısı 
daha farklı ve bu durum 
mevcut başkanları çok zor-
layacak, bazı ilçelerde be-
lediye hangi partide de 
olursa olsun birçok beledi-
ye başkanı daha ilk döne-
mi ni ta mam la mış ken 
seçim kay bet me si ne 
neden olacak. Seçmen ya-
pısı iyi tahlil eden ve çalış-
malarını halk ile buluştu-
rup 35 yaş altı seçmenler-
le bütünleşmiş başkanlar 
ise çok rahat seçim kaza-
nacaktır” dedi.

Kodar Anket 2023 se-

çimlerinde Karadeniz Böl-
gesinin 18 ilinde, İç Ana-
dolu Bölgesinin 8 ilinde 
yaptığı anketleri ülke ge-
nelinde anket yapan diğer 
3 farklı firma ile birleşik 
rapor yayınladı.

Bu ortak hibrit anket ra-
poruyla Türkiye seçim so-
nucunu ilk turda %49,5 ile 
neticeleneceğini, 2. Turu 
%51,8 ile biteceğini iddia 
etmişti, ayrıca tüm siyasi 
partilerin toplam çıkaraca-
ğı Milletvekili sayısını ve 
oranlarını da bilmişti. 
(Haber Merkezi)

'Belediye seçimlerinde birçok başkan değişecek!’

Giresun için MHP'den
CHP'ye önemli destek!

Giresun'un CHP Mil-
letvekili Elvan Işık Gezmiş 
ve MHP Milletvekili Ertuğ-
rul Gazi Konal, meclis kür-
süsünden Giresun için bir 
ilke imza attı.

Geçtiğimiz günlerde 
Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi kürsüsünden, fındıkla 
ilgili sorunları dile getire-
rek, fındığa 4 dolar taban 

fiyat isteyen Cumhuriyet 
Halk Partisi Giresun Mil-
letvekili Elvan Işık Gez-
miş’e Milliyetçi Hareket 
Partisi Giresun Milletvekili 
Ertuğrul Gazi Konal’dan 
destek geldi.

Milletvekili Konal, abla 
olarak hitap ettiği Gez-
miş’i konuşmasının ardın-
dan tebrik ederek, birlikte 

poz verdi.
Konal, fotoğrafın altına 

ise, “28. Dönem Giresun 
Milletvekillerimizden El-
van Işık Gezmiş ablamla 
TBMM çalışmalarında bir 
hatıramız. İnşallah tüm de-
ğerlerimiz gibi, fındığımız-
da hak ettiği değerini bula-
caktır” ifadelerini kullandı. 

(Haber Merkezi)
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Akaryakıt zamlarının ardından fındık
üreticisinin fiyat beklentisi arttı

Karadeniz bölgesinde 
fındık üretimi yapılan illerin 
AKP'li milletvekilleri 3 gün 
önce Tarım Bakanı Yu-

tın 100 lira olmasını gerek-
tiğini açıkladı.

Fındık üretiminin yapıl-
dığı şehirlerin AKP millet-
vekillerinden oluşan Fın-
dık Çalışma Grubu, 14 
Tem muz’da Tarım ve 
Orman Bakanı İbrahim Yu-
maklı’yı makamında ziya-
ret ederek, üreticilerin so-
runlarını anlattı.

Ziyarette 2023 yılı fın-
dık sezonu ile ilgili hazırla-
mış ol duk la rı ra po ru 
Bakan Yumaklı’ya veren 
milletvekilleri, TMO alım 
merkezlerinin arttırılması-
nı ve fındık fiyatının 80 lira-
nın altında açıklanmama-
sını istedi.

AKP Giresun Milletve-
kili Ali Temür da yaptığı 

maklı'yı ziyaret ederek, üre-
ticilerin fındık için en az 80 
lira istediklerini belirterek 
sorunlarını anlattı. Ancak 

açıklamada, “Fındık fiyatı-
nı 80 liranın altında açık-
lanmamasını ve TMO alım 
merkezlerinin sayısının art-
tırılmasını istedik, beklen-
timiz fındık fiyatının tem-
muz ayı sonuna doğru en 
az 80 lira olarak açıklan-
masıdır” dedi.

Milletvekillerinin dile ge-
tirdiği 80 liralık fiyat çoğu 
üretici tarafından kabul gö-
rürken, akaryakıta yapılan 
ÖTV zammı çiftçileri zora 
düşürdü.

BEKLENTİ
100 LİRAYA ÇIKTI
AKP Genel Başkanı ve 

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın imza-
sıyla 15 Temmuz gecesi 
Resmi Gazete'de yayınla-

akaryakıta yapılan ÖTV 
zammı sonrası akaryakıtta 
yaşanan büyük artış nede-
niyle fındık üreticileri fiya-

nan karara göre; benzinin 
litresinde 2,52 TL olan 
ÖTV 7,52 TL'ye, motorin-
de 2,05 TL olan ÖTV ise 
7,05 TL'ye yükseldi. ÖTV 
artışından sonra motorinin 
litresi 33 lirayı geçti, benzin 
35 liraya dayandı.

Fındığa 80 lira fiyatı 
uygun bulan çiftçi de zam-
lar karşısında fındık fiyat 
beklentisini 100 liraya çı-
kardı.

Ordu Altınordu Ziraat 
Odası Başkanı Atakan 
Akça, “Mazota ve Benzine 
yapılan zamlardan sonra 
çiftçilerimize ve üreticileri-
mize verilen destekler aci-
len artırılmalıdır. Yoksa 
çiftçilerimiz ve üreticileri-
miz üretemez hale gelir ve 

gıda arzında büyük sıkıntı-
lar yaşanır. Bu günden 
sonra en az fındık fiyatı 80 
TL olmalıdır talebimizi artı-
rarak en az fındık fiyatı 100 
TL olmalıdır diyoruz” diye 
konuştu.

Öte yandan fındık üreti-
minin en çok yapıldığı ille-
rin başında gelen Ordu ile 
Giresun’da, geçtiğimiz gün-
lerde etkili olan sağanak 
yağmur ve yaşanan sel 
olayları nedeniyle fındık 
bahçelerinde zarar oluştu-
ğu belirtilirken, rekolte tes-
pit ça lışma la rının da 
devam ettiği açıklandı. 
Ordu ve Giresun’da fındık 
işçi yevmiyesi ise 400- 450 
lira olarak belirlendi. 

(Sözcü)

Yücel Arzen Giresunlularla buluştu

Giresun Belediyesi yaz 
aylarını renklendirmek ve 
vatandaşlara unutulmaz 
anılar yaşatmak için Açık 
Hava Konserlerini ve Açık 
Hava Sinema gösterimleri-
ni yoğun şekilde devam et-
tiriyor.

Bu kapsamda, İstanbul 
Milletvekili, ses sanatçısı 
Yücel Arzen hafızalarda 
kalan şarkılarıyla Plajlar 
Bölgesi’ndeki Amfi Tiyat-
ro’da Giresunlularla buluş-
tu.

Giresun Belediye Baş-

kanı Aytekin Şenlikoğlu ve 
vatandaşların yoğun katı-
lım gösterdiği konserde 
Arzen söyledi, alanı doldu-
ran vatandaşlar şarkılara 
eşlik etti. Yaklaşık iki saat 
süren konser büyük beğe-
ni topladı.

“Bizler her zaman sa-
natın ve sanatçının yanın-
dayız.” diyen Giresun Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, “Konferans, 
sergiler, konserler, tiyatro-
lar, söyleşiler ve kitap fuarı 
gibi etkinliklerle şehrimiz-

de sanatseverleri buluştur-
mayı sürdürüyoruz. Kültür 
ve sanat etkinliklerimiz yıl 
boyunca belir lediğimiz 
program dahilinde devam 
ediyor. Sayın Arzen'e da-
vetimizi kırmayıp bizlerle 
bir araya geldiği için tekrar-
dan teşekkür ediyorum. Bir 
kez daha tüm Giresunlula-
rı etkinliklerimize davet edi-
yoruz. Etkinlik takvimimize 
belediyemize ait sosyal 
medya hesaplarından ula-
şabilirsiniz” ifadelerini kul-
landı. (Dursun Onur)

“Karadeniz sonunda patlayacak”
Prof. Dr. Celal Şengör, 

Karadeniz'de yaşanacak 
çarpıcı bir gerçeği duyur-
du. Karadeniz'de yaşa-
yanları bekleyen büyük 
tehlikeyi açıklayan Şengör 
"Karadeniz sonunda pat-
layacak" dedi.

Prof. Dr. Celal Şengör, 
oksijen azalmasından do-
layı Karadeniz'in birkaç 
yüzyıl içerisinde patlaya-
cağını söyledi.

Yer bilimci (jeolog) 
Prof. Dr. Celal Şengör, ka-
tıldığı bir programda ko-
nuyla ilgili yaptığı konuş-
mada şunları söyledi:

"Karadeniz'in olacağı 
gibi sonunda bu gazlar 
püskürmeye başlıyor. Ka-
radeniz sonunda patlaya-
cak. Basbayağı. Çünkü 
içerisinde gazlar var. Bu 
gazlar giderek artıyor. Bun-
lar gazoz gibi yüzeye çıka-
cak sonunda Karadeniz'in 
60 km çevresinde yaşa-

yan oksijen soluyan hiçbir 
canlı kalmayacak.

"ORALARI HEMEN
BOŞALTIN”

Bu senaryonun herkes 
tarafından bilindiğini ifade 
eden Şengör, "Herkes bili-
yor. Yani biliyor tabii yani 
bunu biraz mürekkep ya-
lamış coğrafya okumuş 
herkes bilir" yanıtını veren 

Celal Şengör, "Oralarda 
yerleşim kurulması çok 
yanlış değil mi?" sorusuna 
ise, "Kardeşim İstanbul 
orda şaka mı ediyorsun? 
İstanbul orada ya, Varna 
orada, Odessa orada, 
Sohum orada" dedi.

KARADENİZ NE 
ZAMAN PATLAYACAK?

Celal Şengör, "Karade-

niz ne zaman patlaya-
cak?" sorusuna, "Geçen 
100 yıldan beri 200 küsür 
metreden 180 metreye 
falan indi. Oksijenli kısım 
giderek azalıyor. 'Ne za-
man patlar?' onu bilmiyo-
rum. Ben onu inceleme-
dim. Birkaç yüzyıl sonra 
patlayabilir" yanıtını verdi. 

(Haber Merkezi)

Milletvekili Gezmiş Çavuşlu
Beldesinde incelemelerde bulundu

Milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş Çavuşlu Beldesi-
ne giderek, beldede bulu-
nan çöp tesisine giderek 
tesisi ve tesisin oluşturdu-
ğu olumsuzlukları incele-
di.

Elvan Işık Gezmiş yap-
tığı açıklamada şunları 
ifade etti:

“ Çavuşlu beldemize gi-
derek, yöre halkımızın bel-
dede bulunan çöp tesisine 

dair tepkilerini dinledim. 
Tesisten kaynaklı olum-
suzlukları bizzat yerinde 
gördüm. Bu tesis öncelik-
le suyumuzu, toprağımızı, 
havayı kirletmiş ve çevre-
ye pis bir koku salmış. 
İnsan yaşamını tehdit et-
mekte ve çevre felaketine 
de sebep olmaktadır. Te-
sise ilişkin ÇED davaları 
ve kapatma davaları da yıl-
lardır sürmekte, Yöre hal-

kımız haklı olarak mahke-
me kararlarının uygulan-
masını talep etmektedir. 
Bu konuyla alakalı Çevre 
Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanı Mehmet Özha-
seki'nin yanıtlaması için 
yazılı soru önergesi ver-
dim. En kısa zamanda ge-
lecek cevabı yöre halkı-
mızla paylaşcağım. Ça-
vuş lu halkımızın her 
zaman yanındayım, baş-
lattıkları hukuk nöbetini 
destekliyorum. Talepleri 
doğrultusunda mücadele 
devam edeceğim ve geliş-
melerin takipçisi olaca-
ğım. İnsan sağlığından 
daha önemli birşey olma-
dığının altını çizerek; bu 
ve benzer tesislerin doğa-
ya da, hukuka da uygun 
yapılması gerektiğini be-
lirtmek is tiyorum. Bu 
sorun mutlaka çözülmeli, 
Çavuşlu halkımız temiz 
suya, temiz havaya ve 
temiz toprağa kavuşmalı” 
dedi. 

(Haber Merkezi)

EMEP, “Laiklik inançların da güvencesidir”

Emek Partisi Giresun İl 
Temsilcisi Halit Keskin, 
Milli Eğitim Bakanı Yusuf 
Tekin’in “Kız okulları kur-
mak gerekirse kurulur.” 
açıklamasına tepki göste-
rerek, “Yarım yamalak uy-
gulanan laiklik de rafa kal-
dırılmak isteniyor, laiklik 
her inanç için güvencedir.” 
dedi.

Emek Partisi Giresun İl 
Temsilcisi Halit Keskin, la-
ikliğin gerçek anlamıyla 
uygulanması için müca-
dele ettiklerini vurgulaya-
rak, “Milli Eğitim Bakanı 
Yusuf Tekin’in açıklaması 
sonrası HÜDAPAR, BBP 
yetkililerinin açıklamala-
rıyla seçim öncesi HÜDA-

PAR ve YRP yetkililerin 
açıklamalarını ve AKP’nin 
uygulamalarını birleştirdi-
ğimizde kadınların eğitim-
den sosyal yaşamda nasıl 
uzaklaştırılmak istendiğini 
anlayabiliyoruz. Tehlike 
büyük. Yarım yamalak 
olan laiklik bile çöpe atılı-
yor ve şeriat kuralları ege-
men yapılmak isteniyor.” 
dedi.

Laiklik ve demokrasi 
bir bütündür

Keskin, yaptığı açıkla-
masında, “Milli Eğitim Ba-
kanı Yusuf Tekin’in “Kız 
okulları kurmak gerekiyor-
sa kurulur” açıklaması ni-
yeti ortaya koyan ve tepki 
ölçmeye yöneliktir. Laik 

yaşam demokrasiyle bü-
tündür ve inanan inanma-
yan; her tür inancın da gü-
vencesidir. Laiklik, inanç-
la ra yasak getirmez. 
İnançlar arasında ayrım-
cılığı önler. İsteyen istedi-
ği inancı istediği gibi yaşa-
yabilir. Tek koşul, devlet 
desteği olmadan ve başka 
inançları baskılamadan. 
Bu nedenle laiklik aslında 
inançlarında bir güvence-
sidir. Laiklik karşıtı söy-
lemler aslında bir inanç 
grubunun tüm inanç grup-
larını baskı altına almak 
ve kendi kurallarına göre 
yaşamaya zorlama istek-
lerinin dışa vurumudur. Bu 
nedenle kadınların eğiti-

mine, yaşam biçimine mü-
dahale anlamına gelen 
açıklamaları şiddetle kını-
yoruz ve laik, demokratik 
bir yaşam biçiminin gü-
vencesi olan demokratik 
halk iktidarı mücadelemiz 
sürecektir.” dedi.
Karma eğitim olmazsa 

olmaz
Keskin, eğitimdeki eşit 

sizliğin kaynağının karma 
eğitim olmadığını belirte-
rek, “Eğitimde kalitenin 
düşmesi AKP iktidarının 
uygulamalarıdır. Bilimsel, 
laik ve kamucu anlayıştan 
uzaklaşılması kaliteyi dü-
şürdüğü gibi eğitimde 
özelleşmeyi de belirleyici 
hale getirmiştir. Bu neden-
le karma eğitim vaz geçil-
mezdir. Kız öğrencilere ay 
rı okul, yarın başka bir uy-
gulamanın ön adımı ola-
caktır. Tarikatların okul lar-
da egemen hale getirilme 
girişimleri de bu zihniyetin 
amacını ortaya koymakta-
dır. Emek Partisi olarak bi-
limsel, laik, demokratik eği-
timden ödün vermeyece-
ğiz. Herkesi birlikte müca-
dele etmeye çağırıyoruz” 
dedi. (Gülsen Dükgöz)
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Mazotta fiyat artışı ve ayçiçeği
üreticilerinin fiyat beklentisi

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, ma-
zota yapılan zam ve hasa-
dı başlayan ayçiçeği konu-
sunda basın açıklaması 
yaptı.

Tarımsal üretim faaliye-
tinin kışlık ve yazlık ürün-
lerde yoğun bir şekilde 
devam ettiği bugünlerde, 
mazota yapılan zammın 
üreticilerimizi olumsuz et-
kilediğini vurgulayan Bay-
raktar, açıklamasını şöyle 
sürdürdü;

“Mazot ve gübre fiyatla-
rının makul bir seviyede git-
tiği bir dönemde ÖTV artı-
rılarak mazota yapılan 
fahiş zamla birlikte üretici-
lerimiz hayal kırıklığına uğ-
radı.

Diğer yandan buğday, 
arpa ve mercimek gibi 
önemli ölçüde mazot kulla-
nılan kışlık ürünlerde ekim 
ayları yaklaşıyor. Üreticile-
rimiz bu dönemde kazan-
dığıyla borçlarını ödeme 

kalemdir. Mazot maliyeti 
ürünler itibarıyla farklılık 
göstermekle birlikte yüzde 
10 ila 20 arasında değiş-
mektedir.”

“Mazotta ÖTV ve KDV 
kaldırılmalıdır”

“Tarımda kullanılan ma-
zotun fiyatının artması ta-
rımsal ürün arzına vurulan 
en büyük darbelerden biri-
sidir. Devamlı artan talebin 
karşılanamaması, enflas-
yon gıda sepetinin yüzde 
25’ini oluşturan gıda fiyat-
larında artışı getirecek, enf-
lasyon yükselecektir.

Geliri zaten düşük olan 
üreticilerimiz mazot fiyatla-
rına yetişemeyecek, üre-
tim sekteye uğrayacak, 
artan gıda fiyatlarından tü-
keticilerimiz de olumsuz et-
kilenecektir. Tarımsal üreti-
min sürdürülebilmesi ve so-
runun kökten çözümü için 
mazottaki ÖTV ve KDV top-
tan kaldırılmalıdır.”

Ayçiçeği
üreticilerinin

fiyat beklentisi
Türkiye Ziraat Odaları 

Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, ül-
kemiz ekonomisi açısın-
dan oldukça önemli bir 
yere sahip olan ayçiçeği ko-
nusunda da konuştu. “Ha-
sadın başladığı bugünler-
de üreticilerimiz ayçiçeği fi-
yatının biran önce açıklan-
masını bekliyor” diyen Bay-
raktar açıklamasına şöyle 
devam etti;

“Alıcı kurumlar ayçiçeği 
alım fiyatını; artan girdi ma-
liyetleri, enflasyon oranı ve 

ve sonraki sezonun girdile-
rini temin etme yolunda 
ciddi sıkıntıya girecektir.

Üreticilerimizin mağdur 
olmaması ve üretime yö-
nelebilmesi için 2023 yılı 
mazot desteklerinin artırıl-
ması, geçen yıl olduğu gibi 
ödemelerin erkene çekil-
mesi için çalışma yapılma-
lıdır. Fakat geçen yıl yapı-
lan ve çok sağlıklı olmayan 
ayni ödemeden vazgeçilip, 
bu yıl mazot destekleri üre-
ticilerimizin hesabına doğ-
rudan aktarılmalıdır.”

“Üre ti ci nin öde di ği 
mazot vergisi tarıma veri-
len toplam destek miktarı-
nın yüzde 70’ine denk geli-
yor”

“Mazot fiyatları 16 Tem-
muz 2023’te bir önceki 
ayın aynı gününe göre 
yüzde 46 artışla 22,55 lira-
dan 32,80 liraya yükselir-
ken, 16 Temmuz 2022’ye 
göre ise yüzde 29 artarak 
25,48 liradan 32,80 liraya 
yükseldi. Bu fiyatlarla 

üretici kâr marjını dikkate 
alarak açıklamalıdır. Ayçi-
çeğine bu yıl verilecek 
fiyat, önümüzdeki sezo-
nun ayçiçeği üretimini de 
etkileyecektir. Geçen sene 
fiyatın geç açıklanması ve 
alımlarda yaşanan sorun-
ların yanı sıra açıklanan 
fiyat da üreticiyi memnun 
etmedi.

Geçen sene Trakyabir-
lik ve Konya Şeker ayçiçe-
ği avans fiyatını ton başına 
12 bin lira, Karadenizbirlik 
10 bin 500 lira, Çukobirlik 
11 bin 250 lira olarak açık-
lamıştı. Edirne Ticaret Bor-
sası fiyat arşivine göre 
2021’de ayçiçeği fiyatı kilo 
başına 10,6 liraya kadar 
çıkmasına karşın 2022’de 
8 liraya kadar düştü.

Ayçiçeği üretiminde ya-
şanan sorunlardan dolayı 
buğday üretimine kayma 
olmuştur. Toprak Mahsul-
leri Ofisinin saha araştır-
ması ve Ziraat Odalarımız-
dan aldığımız verilere 
göre, 2023 yılında buğday 
ve arpa üretiminde artış, 
ayçiçeği, pamuk ve haş-
haşta azalış olduğu görü-
lüyor.

Ayçiçeği stratejik öne-
me sahip ürünlerden biri-
dir. Ayçiçeği üretimimizin 
ülke ihtiyacını karşılamada 
yetersiz kalması nedeniy-
le, söz konusu üretim açığı 
ithalat yoluyla karşılanıyor. 
Ülkemiz ayçiçeğinde baş-

mazot fiyatının yüzde 22’si 
ÖTV’den oluşuyor. Mazot-
ta uygulanan KDV’yi de 
ilave ettiğimizde mazot fi-
yatının yüzde 38,5’i vergi-
den oluşuyor.

2022 yılı verilerine göre 
Türkiye’de tüketilen 24,5 
milyar litre mazotun yakla-
şık yüzde 12’sine denk 
gelen 3 milyar litre tarımda 
kullanılıyor. Bugünkü satış 
fiyatlarıyla üreticinin ma-
zota ödediği toplam miktar 
99 milyar liradır. Bu durum-
da üreticiden alınan mazot 
vergisi yaklaşık 38 milyar li-
raya denk geliyor.

Devletin 2023 yılında 
yaklaşık olarak verdiği des-
tek 54 milyar liraydı. Bu du-
rumda üreticinin ödediği 
mazot vergisi tarıma veri-
len toplam destek miktarı-
nın yüzde 70’ine denk geli-
yor.”
Tarımda mazot kullanımı

“Teknolojinin ilerlemesi 
ve makineleşmenin artma-
sıyla birlikte tarımsal üreti-
min her aşa ma sın da 
mazot kullanılıyor. Tarım 
için mazot bir üretim aracı-
dır, tüketim maddesi değil-
dir. Bu nedenle özel tüke-
tim olarak düşünülmemeli 
ve vergi de konulmamalı-
dır.

Tarımsal üretim diğer 
sektörlere de hammadde 
sağlayarak katma değer 
yaratılmasına ve hizmet 
üretimine katkıda bulunu-
yor. Toplam üretim maliyeti 
içerisinde işgücü maliyeti 
ve arazi kirasından sonra 
mazot maliyeti önemli bir 

lıca ithalatçı ülkeler arasın-
da yer alıyor. Tüketimdeki 
artış nedeniyle ithalata ba-
ğımlılık ise devam ediyor. 
İthalata ödenen milyarlar-
ca liranın üreticilerimize ak-
tarılmasıyla üretimimizi ar-
tırabilir, kendimize yeter 
hale gelebiliriz. İthalatımız 
geçmiş yıllarda çoğunlukla 
ayçiçeği yağı şeklinde ya-
pılmaktayken son yıllarda 
ayçiçeği ithalatı daha fazla 
yapılıyor.”

“Ayçiçeği üretimi
artıyor”

“Ülkemizde üreti len 
yağlı tohumlu bitkiler içeri-
sinde ayçiçeği ilk sırada 
yer alırken toplam yağlı 
tohum içerisinde aldığı üre-
tim alanındaki payı yüzde 
84,8, üretim miktarındaki 
payı yüzde 53,7’dir.

Ayçiçeği üretimi yıllar iti-
barıyla artıyor. Son 5 yılda 
ayçiçeği üretimi yüzde 
29,8 oranında arttı. 2017 yı-
lında 1,9 milyon ton olan 
üretimimiz 2022 yılında 
2,5 milyon ton oldu. Kişi 
başı tüketimde yıllar itiba-
rıyla artış görüldü. 2021 yı-
lında kişi başı tüketim son 
20 yılın en yüksek seviye-
sine ulaşarak 46,4 kg oldu.

2021-2022 sezonunda 
Türkiye’nin ayçiçeğinde ye-
terlilik oranı yüzde 59,6’dır. 
Yani ihracat da dâhil, ihti-
yacımız olan ayçiçeğinin 
yüzde 40,4’ünü ithalatla 
karşılıyoruz. Ayçiçeği to-

humu, yağı ve küspesi için 
toplam ödediğimiz döviz 
2022 yılında 2 milyar 350 
milyon dolar oldu. 2022 yı-
lında ayçiçeği tohumu, 
yağı ve küspesi dış ticare-
tinde 1 milyar 10 milyon 
dolar açık verdik.

“Ayçiçeği üretimi
desteklenmelidir”
“Ayçiçeği ekim alanları-

nın artmasındaki önemli et-
kenlerden biri de fiyat poli-
tikasıdır. Fiyatlar üreticile-
rimizin yeterli gelir elde 
edeceği seviyelerde tutul-
malıdır.

Ayçiçeği, Toprak Mah-
sulleri Ofisi vasıtasıyla dev-
let müdahale alımı kapsa-
mına alınmalıdır. Ayçiçeği-
ne verilen prim, gübre ve 
mazot destekleri de üreti-
cilerimiz açısından büyük 
önem taşıyor. Desteklerin 
en az girdi enflasyonu ora-
nında artırılması gereki-
yor. Üreticimizin mağdur ol-
maması için gümrük vergi-
sinin hasat döneminde ar-
tırılması gerekiyor.

İthalata harcanan mil-
yarlarca lira, akılcı politika-
lara dayanan, dişe doku-
nur desteklerle ayçiçeği 
üreticilerimize aktarılırsa 
kısa vadede kendimize 
yeter hâle geleceğiz. Üreti-
cilerimizin alın terinin kar-
şılığını aldığı bir sezon ol-
ması en büyük temenni-
mizdir.” 

(TZOB)

 Karan: “Siyaset makamı konu
mankenliği makamı olmamalı” 

GZO Başkanı Karan 
sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda, siyasi-
leri Giresun’a hizmet nok-
tasında göreve davet etti.

bir an önce giderilmesi için 
siyasileri, yani halkın hiz-
met için seçtiği kişileri kış 
uykusundan uyandırmak-
tır. Baktığımızda iktidarı, 
muhalefeti siyasiler Gire-
sun’da her şey güllük, gü-
listanlık gibi gezip, tozuyor, 
makamlarında ziyaretçi 
ağırlayıp, ziyaretlerde bu-
lunup boy boy fotoğraflar 
çektirip sosyal medyala-
rında paylaşıyor. Kusura 
bakmayın da beyler, ba-
yanlar halk sizi bu makam-
lara konu mankenliği yapın 
diye seçmedi. Artık bu 
halka hizmet zamanı, artık 
yaşanan sorunları çözme 
zamanı. Fındık hasat za-
manı geldi vatandaş bah-
çesine gidecek yol bulamı-
yor. Acilen il özel idaresine 
önemli bir kaynak aktarıl-
ması sağlanması ve köy 
yolları acilen iyileştirilmeli-
dir. Siyasilerin yapması ve 
takip etmesi gereken işleri 
sivil toplum kuruluşları mı 
takip edip, çözecek. Önce 
sorunları bir çözün niye 
boy boy fotoğraf çektirip 
paylaşırsınız. Takdir Ka-
muoyunun.” 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan, “Si-
yaset makamı konu man-
kenliği makamı olmamalı” 
dedi. Karan sosyal medya 

hesabından yaptığı payla-
şımda, yaşanan sel felake-
ti sonrası köy yollarının 
büyük oranda hasar gör-
düğüne dikkat çekti ve si-
yasileri bu konuda görece 
çağırdı. Birçok köyün yolu-
nun şuanda içler acısı ve 
tehlikeli olduğunu belirten 
Karan;

“Malum olduğu gibi önü-
müz fındık hasat dönemi. 
Fındık hasadına şunun şu-
rasında 15-20 gün gibi 
kısa bir süre kaldı. Üretici-
ler bırakın bahçelerine, ev-
lerine gidecek yol bulamı-
yor. Giresun İl Özel İdaresi 
ekipleri canla, başla sel fe-
laketinden dolayı uçan ve 
bozulan köy yollarını onar-
maya çalışıyor ama gücü 
bir yere kadar yetiyor. İl 
Özel İdaresi’nin ekiplerinin 
üstün çabası ile bozulan 
köy yolları 5 senede zor 
yola girer” dedi.

GZO Başkanı Karan 
paylaşımının devamında 
şu ifadelere yer verdi;

Bu yazıyı yazarken 
bizim amacımız birilerini 
eleştirmek veya kötülemek 
değil, bizim amacımız ya-
şanan sel mağduriyetinin 

ZAYİ: 37612422456 nolu kimlik kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür. Emre Göçmez

Gerontolog Sümeyye Şahin göreve başladı

Giresun Eği tim ve 
Araştırma Hastanesi’nde 
Yaşlanma ve yaşlılık bilimi 
uzmanı Gerontolog Sü-
meyye Şahin, göreve baş-
ladı. Hastaneden yapılan 
açıklamada şu ifadelere 
yer verildi:

“Gerontoloji, yaşlanma 
ve yaşlılık bilimidir. Yaşlılık 
sürecinin fiziksel, zihinsel, 
sosyal ve duygusal yönle-
rini inceler. Yaşam kalitesi-
ni artırmada ve yaşlılıkla 
başa çıkma becerilerinde 
yardımcı olmayı hedefler.

Gerontolog; yaşlanma 
ve yaşlılık uzmanıdır. Yaşlı 
hasta ve bu hastaların ya-
kınlarını, bakım veren bi-
reyi merkeze alarak tedavi 
hedeflerini ve planlaması-
nı belirler. hekim ve hasta 
arasında destekleyici ve 
koordine edici rolü üstlen-
mektedir. Yaşlı hastalarda 
ancak disiplinler arası ekip 
çalışmasıyla yaşlanma ve 
yaşlılıkla bağlantılı sağlık 
durumları çözümlenebilir.

Yaşlılıktan kaynakla-
nan hastalıkların ve bakım 

ihtiyacının uygun bir şekil-
de karşılanabilmesini geri-
atrik ve gerontolojik hiz-
metlerin koordinasyonunu 
diğer meslek gruplarıyla iş 
birliği yaparak sağlanmak-
tadır.

Gerontolog yaşlı hasta 
ve yakınlarına uygun yeni 
hizmet modellerinin tasa-
rım sürecini planlar, takip 
eder ve ilgili birimlerle ko-
ordinasyonunu sağlar. Bi-
reylere yaşlılık üzerine da-
nışmanlık yapmaktadır.

Yaşlı hastaların; gün-
lük yaşam aktivitelerini, 
yaşam kalitesini, kognitif 
fonksiyonlarını, duygu du-
rumlarını, beslenme duru-
munu, denge ve yürüyüş 
durumunu, uyku durumu-
nu, sosyal ilişkilerini ve ve 
kullandığı ilaçları ayrıntılı 
gerontolojik değerlendir-
me kapsamında değerlen-
dirilir. Hem yaşlılık döne-
mini hem de yaşlanma sü-
recini inceler. Tüm bunları 
gözlemsel olarak bir takım 
testler aracılığıyla yapar. 
Bilgiyi yaşlı hastanın ken-
disinden ve bakım vere-
ninden toplamaktadır.

Gi resun Eği tim ve 
Araştırma Hastanesi ge-
rontoloji hizmeti, ilgili heki-
min yönlendirmesiyle ge-
rontoloji hizmetinden ya-
rarlanabilirler.”

(Haber Merkezi)
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Çakıldak Fındık Tehlikede!

Altınordu Ziraat Odası 
Başkanı Atakan Akça ya-
şanan küresel ısınmaya 
bağlı olarak son günlerde 
Ordu’da seyreden yüksek 
hava sıcaklıkları nedeniyle 
çakıldak fındık da rekolte 
tehlikesi yaşanabileceğini 
söyledi.
Rekolte Geçen Yılın 50 

Bin Ton Altında
Açıklanan rekoltenin 

geçen senenin 50 bin ton 
altında olduğunu vurgula-
yan Akça, ”Geçen sene 
resmi olarak açıklanan re-
kolte 765 bin tondu, ancak 
bu sene elde edilen rekol-

bilir.” dedi.
İklim değişikliğinin üre-

timi etkilediğini vurgulayan 
Akça, ”Ülkemiz de dünya-
da yaşanan iklim değişikli-
ğini yaşıyoruz ve son iki üç 
yıldır özellikle Kasım, Ara-
lık, Ocak aylarında büyük 
bir değişim gözlemliyoruz. 
Bu bitki için soğuklama ge-
rekiyor, yani yeni sezon 
için hazırlanması gereki-
yor, ancak bu aylarda mev-
sim normallerinin üstünde 
sıcaklıklar bitkinin soğuk-
lamasını ve bir sonraki 
sezon için hazırlanmasını 
engelliyor. Dolayısıyla bu-
rada bir sıkıntı yaşıyoruz. 
Ayrıca, özellikle Mayıs ve 
Haziran aylarında fındık za-
rarlarıyla mücadele etme-
miz gerekiyor. Bu mevsim-
de yoğun yağışlarla karşı 
karşıya kalıyoruz, dolayı-
sıyla iklim değişikliği açık-
ça görülüyor. Bu tür olayla-
rın devam etmesi duru-
munda çözüm bulmamız 
gerektiğine inanıyorum. Bi-
limsel ve teknolojik yön-
temler kullanarak farklı mü-
cadele yöntemleri geliştiri-
lebilir veya farklı bir döllen-

te, geçen yılın elli bin ton al-
tında gerçek leş ti. Bu 
durum, yaşadığımız iklim 
değişikliklerinin fındığın ve-
rimini ve kalitesini azalttı-
ğını gösteriyor ve acilen bir 
çözüm bulmamız gerekti-
ğini ortaya koyuyor. Bu re-
kolte düşüklüğünün ana se-
bebi, döllenmeyen fındık 
ve zamanında yapılama-
yan zararlılarla mücadele 
eksikliği olarak gösterili-
yor.” dedi.

AŞIRI SICAKLAR ÇA-
KILDAK FINDIĞI TEHDİT 

EDİYOR
Aşırı sıcakların çakıl-

me şekli uygulanabilir. 
Ancak önümüzdeki yılları 
yakından takip etmemiz ge-
rektiğini düşünüyorum.” 
dedi.

Fındık Üreticisine 
İhanet

İhracatçılar birliğinin 
açıkladığı rekolteye tepki 
gösterdiklerini belir ten 
Akça, “İhracatçılar birliği 
şubat ayında yaklaşık ola-
rak 810 bin tonluk bir rekol-
te açıkladı. Biz o gün tepki-
mizi göstermiştik. Her se-
ferinde aynı şey oluyor, re-

dak fındık da sorun çıkara-
bileceğini söyleyen Akça, 
“Henüz fındık hasadının 
yapılmadığını belirtmeli-
yim, ancak önümüzdeki dö-
nemde daha sıkıntılı bir 
süreç yaşanabileceğini dü-
şünüyoruz. Özellikle 300 
rakımın üstünde yetişen 
çakıldak fındıkta aşırı sı-
caklar sorun yaratabilir. 
Çünkü çakıldak fındık 
henüz iç doldurmasını nor-
mal şartlara göre tamam-
layamamış durumda. Eğer 
aşırı sıcaklarla karşı karşı-
ya kalırsak, içi tam olarak 
dolmayan fındıklar döküle-

kolte en az yüzde yirmi, 
yirmi beş aşağıda gerçek-
leşiyor. Dolayısıyla bu sü-
reçte yapılan bu tür hamle-
ler, fındık üreticisine ve ül-
keye ihanettir. Bir kez daha 
sizin huzurunuzda bunu 
dile getirelim. Şu anda 
resmi olarak belirlenen re-
kolte 717 bin ton olsa da fın-
dık hasadına bir aydan 
fazla bir süre var çünkü fın-
dık henüz olgunlaşmamış 
durumda. “dedi.
Fındık Hasadı Uzayabilir

Rekoltenin düşebilece-

ğini söyleyen Akça, “Bu 
sene fındık hasadının 10-
12 gün veya en fazla 15 
gün uzayacağını düşünü-
yoruz. Bu süreçte aşırı sı-
caklarla karşı karşıya kal-
ma ihtimalimiz yüksek ol-
duğundan, fındık üretimin-
de sorunlar yaşanabilir. En 
azından kalitesi bozulabi-
lir. Yani randımanı düşebi-
lir. Bu da bir kayıptır. Ben 
yani fındık rekoltesinin bu 
tür bir sıkıntı yaşarsa tabii 
ki düşeceğini düşünüyo-
rum” dedi. (Ordu Olay)

2023 Öğretmen Yaz Eğitim
etkinlikleri açılışı yapıldı

Din Öğretimi Genel Mü-
dürlüğünce organize edi-
len 2023 Öğretmen Yaz 
Eğitim Etkinlikleri 17-23 
Temmuz 2023 tarihleri ara-
sında 26 farklı merkezde 
yapılıyor.

Giresun Nurettin Ca-
nikli Anadolu İmam Hatip 

Lisesinin ev sahipliği yap-
tığı "Maarif Okumaları" et-
kinliğine ülkenin farklı ille-
rindeki İmam Hatip Okul-
larında görev yapan öğ-
retmenler ile diğer okullar-
da görev yapan din kültürü 
ve ahlak bilgisi öğretmen-
leri katılıyor.

Toplamda 40 öğretme-
nin katılacağı etkinliğin açı-
lışını Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürü Ertuğrul Tosunoğ-
lu yaparak öğretmenlere 
başarılar diledi ardından 
Giresun'a gelen misafir-
lerle bir araya geldi. 

(GİMEM)

Sağlık Müdürü Bulut'tan yazın beslenme uyarısı

Giresun İl Sağlık Mü-
dürü Doç. Dr. Muhammet 
Bulut, yaz aylarında sıkça 
yaşanan besin zehirlen-
mesine karşı vatandaşları 
uyardı.

Sağlık Müdürü Bulut 
yaptığı açıklamada, yaz 
aylarında açıkta satılan yi-
yeceklerin tüketiminden 
kaçınılması ve çabuk bo-
zulan riskli besinlerin açık-
ta bekletilmemesini istedi.

“Sağ lık lı bes lenme 
için, yeterli ve dengeli bes-
lenme kadar besinlerin sa-
tışa sunulması, hazırlan-
ması, pişirilmesi ve depo-
lanması aşamalarında hij-
yenik koşulların sağlan-

YİYECEKLERİN 
TÜKETİMİNDEN KAÇI-

NILMALI”
Yaz aylarında açıkta sa-

tılan yiyeceklerin tüketi-
minden kaçınılmalı, çabuk 
bozulan riskli besinler 
açıkta bekletilmemelidir. 
Besinler hazırlanırken ye-
nilecek miktar kadarı ısıtıl-
malı, pişmiş gıdalar hızlı tü-
ketilmeli ve yeniden ısıtıl-
dığında kaynama noktası-
na kadar ısıtılmalıdır. 
Nasıl ve nerden geldiği 
belli olmayan, nasıl muha-
faza edildiği bilinmeyen, 
denetlenmemiş ve açık bir 
şekilde tezgâhlarda satı-
lan ürünler satın alınma-
malıdır. Sebze ve meyve-
ler bol su ile yıkanmalı, et 
ve et ürünleri iyice pişiril-
melidir. Bununla birlikte ki-
şisel hijyenin sağlanması, 
ellerin sık sık, bol su ve sa-
bunla yıkanması, ellerde 
yara, kesik varsa ve besin 
hazırlanması gerekiyorsa 
bu lezyonların su geçirme-
yen bir bandajla kapatıl-
masına her zaman olduğu 
gibi yaz aylarında da ayrı-
ca özen gösterilmelidir.” 

(GİSM)

ması da önemlidir” diyen 
Sağlık İl Müdürü Bulut şun-
ları kaydetti;

“Özellikle yaz ayların-
da sıcaklıkların artmasıyla 
birlikte yiyecek ve içecek-
lerin saklanması, hazır-
lanması ve sunulması aşa-
malarında uygun şartlar 
sağlanamazsa besinlerin 
bozulması ve gıda zehir-
lenmelerinin yaşanma 
riski artmaktadır. Besin ze-
hirlenmeleri, çoğunlukla 
hafif seyirli ve kısa süreli-
dir. Ancak zehirlenmeye 
yol açan bakteri, virüs, pa-
razit ve toksinlerin tipi ve 
maruziyet yoğunluğu ile 
birlikte kişinin yaşı, kronik 

hastalıkları ve kullandığı 
ilaçlar gibi diğer sebepler-
le ağır seyirli ve hatta 
ölüme kadar giden sonuç-
lara neden olabilmektedir. 
Şikâyetler bulantı, kusma, 
karın ağrısı, karın şişliği, 
ishal ve ateş şeklindedir. 
Çoğunlukla ani başlangıç-
lı olup şikâyetlerin başla-
ması için gereken süre bir-
kaç saat ile birkaç gün ara-
sında değişebilmektedir. 
Özellikle bebek, çocuk, 
gebe, 65 yaş ve üzeri bi-
reyler, engelli ve bağışıklık 
sistemi zayıf kişilerin daha 
riskli olduğu unutulmama-
lıdır.

“AÇIKTA SATILAN 

Başkan Aydın'dan akaryakıt önerisi

'4 doların altında fiyat
çok yetersiz olur'

Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) Bulancak İlçe Baş-
kanı Necmi Sıbıç, fındıkta 
hasad mevsiminin yaklaş-
tığını belirterek, "Fiyat bir 
an önce açıklanmalı ve 
Genel Başkanımız Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu'nun 
seçim sürecinde vurgula-
dığı gibi 4 doların altında ol-
mamalı" dedi.

Başkan Necmi Sıbıç, iğ-
neden ipliğe her şeye çok 
fazla zam geldiğinin altını 
çizerek, “Fındık ilimiz eko-
nomisinin can damarı ve 
bu yöre insanının öncelikli 
geçim kaynağıdır. Maaşla-
ra gelen zamanların artık 
alım gücü kalmamış, her-
şey dövize endekslenmiş-

tir. Fındıkta 4 doların altın-
da verilecek bir fiyat üreti-
cinin emeğini asla karşıla-
mayacak, ekonomimizi 
daha da zora sokacaktır” 
ifadelerini kullandı.

Fındık üreticisinin hal-
lerini, fındık bahçelerinin 
de halini dile getiren CHP'li 
Başkan Necmi Sıbıç şun-
ları aktardı:
MİLLİ ÜRÜNÜMÜZ FIN-
DIK TEKELLERİN İNSA-

FINA BIRAKILAMAZ
“Alın terimiz fındığımız 

milli ürünümüz olmasına 
rağmen halen sağlıklı bir 
politikası yok. Maalesef 
üretici birliği olan Fiskobir-
lik yerine, bazı tekellerin in-
safına bırakılan fındığımız 

ne yazık ki hak ettiği değeri 
bulamamaktadır. Fındığın 
yetiştirilmesi, bakımı, ilacı, 
gübresi, ayıklanması, ku-
rutulması, toplatılma yev-
miyesi ciddi emek ve mas-
raflıdır. Hal böyle olunca fi-
yatı da; tüm bu masrafları 
karşılayan ve üreticinin de 
emeğinin karşılığı olan bir 
rakam olmalıdır”

BAHÇELERİN BAKIMI 
İÇİN TEŞVİK VERİLMELİ

Diğer yandan fındık fi-
yatının yanı sıra fındık bah-
çelerinin yaşlanmış olma-
sının da önemli bir sorun ol-
duğunu aktaran Sıbıç, “Ve 
sıfır ile 400 rakım arası bah-
çelerde rekolte oldukça dü-
şüktür. Buralarda fındık dal-
larının köklerine dadanan 
kurtlar dalların verimini dü-
şürmekte küflenmesine 
neden olmaktadır. İlimiz ve 
ülkemiz ekonomisine ciddi 
katkıları olan fındığımız 
için yetkililer duyarlı olmalı, 
hak edilen fiyatın yanı sıra 
bakımı için de teşvik ver-
melidir. Daha da önemlisi 
fındık bahçelerinin olduğu 
yerlerde doğanın dengesi-
ni bozacak faaliyetlere de 
izin vermemelidir” ifadele-
rini kullandı.

(Gülsen Dikgöz)

Bu lan cak Şo för ler 
Odası Başkanı Mustafa 
Aydın akaryakıta gelen 
aşırı zamlardan dolayı Tür-
kiye Şoförler Federasyonu 
ve ilgili kurumlara bir öneri 
üst yazısı yolladı.

Başkan Aydın; "Ülke-
mizde tüm lojistik hareketi 
gerçekleştiren taksici, mi-
nibüsçü, servisçi ve kam-
yoncu olarak sınıflandırdı-
ğımız ticari araç sahibi şo-
förler odalarımızın üyeleri 
olan şoför esnaflarımızdır. 
Ülkemizin ekonomisine 
katkıda bulunmak için tica-
ri araçlarımızı korumak ve 
kollamak zorundayız. Akar 
yakıta sürekli gelen aşırı 

zamlardan dolayı bizlerde 
şoförler odaları olarak taşı-
ma ücretlerinde zam yap-
mak durumunda kalıyoruz 
ve otomatikmende piyasa-
daki herşeye zam geliyor. 
Bunun önüne geçmek için 
nacizane önerimiz tüm ti-
cari araçlara kdv ve ötv’siz 
akaryakıt temin etmektir. Ti-
cari araçları eğer akarya-
kıttaki kdv ve ötv’den muaf 
tutarsak gelecek zamlar-
dan hem halkımız hemde 
esnafımızı korumuş olu-
ruz. Lütfen bu önerimize 
kulak veriniz. Gereğini bil-
gilerinize saygılarımızla 
arz ederiz "dedi. 

(Haber Merkezi)
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“Sabırlı olmamız lazım”
İlk etap çalışmalarını ta-

mamlayan Yeşil-beyaz-
lılarda teknik adam Kap-
lan: "Genç sporculara sab-
redilmeli, arkasında durul-
malı. Yarın maçlar başladı-
ğında hata yapacak çok 
oyuncularımız olacaktır. 
Sabırlı olmamız lazım" ifa-
delerini kullandı.

Giresunspor'un teknik 

da olmuyor. Eğer olsaydı 
geçen sene Eyüpspor takı-
mı şam pi yon olur du. 
Geçen seneden kalan 
oyuncular belli. Alternatif 
futbolcu konusunda sıkıntı 
yaşıyoruz. Takımımızdaki 
tecrübeli oyuncular kadar 
elimizde futbolcu olsaydı o 
zaman rahatlıkla şu puanı 
hedefliyoruz diyebilirdim" 

adam: Mustafa Kaplan, ta-
kımdaki genç oyuncu şayi-
sinin fazla olduğunu söyle-
yerek; "Bu çocuklara sab-
retmeliyiz" şeklinde konuş-
tu.

Teknik patron Kaplan; 
"Bildiğim kadarıyla ligimiz-
de henüz toplanmayan 
takım var. Bizim gibi sıkın-
tıları olan takım sayısı çok. 

ifadelerini kullandı.
BU ÇOCUKLARA DES-

TEK OLUNMALI
Teknik Direktör Kaplan 

sözlerine şu şekilde de-
vam etti: "Bu ligde koşar-
san, savaşırsan, mücade-
le edersen puan ya da pu-
anlar alırsın. Herkes des-
tek vermeli, birbirine yar-
dımcı olmalı. Geçen sene 
burada oynayıp da henüz 
transfer yapamayan fut-
bolcuların geri dönmesi 

Giresunspor olarak biz bu 
ligde kalmayı başarabilir-
sek, bu bizim adımıza 
büyük bir basarı olur. 'Su 
kadar puan toplarız diye 
bir hedef koymak şimdilik 
çok doğru olmaz.

Çünkü henüz çok 
erken. Belki ligin en borçlu 
ekibi biziz bilemiyorum 
ama bu işler çok parayla 

için yönetimden talebim 
oldu. Eğer bunlar gelirler-
se bizim için büyük artı 
olur.

Giresunspor bu ligde 
devam etmeli. Bu zor süre-
ci hep birlikte atlatmalıyız. 
Biz teknik heyet olarak sa-
hada işimizi en iyi şekilde 
yapmaya çalışıyoruz. Bu 
genç sporculara sabredil-
meli, arkasında durulmalı. 
Yarın maçlar başladığında 
hata yapacak çok oyuncu-

larımız olacaktır. İlk kez A 
takımla idmana çıkan 17 
futbolcu vardı. Bu sayıyı 
12'ye düşürdük, 12 de 
geçen seneden kalan var. 
Lige bu futbolcularla gire-
ceğiz.

Sabırlı olmamız lazım. 
Birbirimizi iyi anlamalıyız. 
Hem sosyal medyada, 
hem basında, hem tribün-
de bu çocuklara sahip çık-
malıyız" şeklinde konuştu. 

(Spor28)

Kamp programı belli oldu
Giresunspor, yeni se-

zon hazırlıklarının ilk eta-
bını Giresunspor Tesisle-
ri’nde düzenleyeceği son 
antrenman ile tamamladı.

Sezon öncesi hazırlık-
larının ilk etabını 2-17 Tem-
muz tarihleri arasında Gi-
resun'da tamamlayan Gi-
resunspor'umuz, ikinci 
etap hazırlıklarını için 20 
Temmuz'da Bolu Termal 
Otel'de toplanacak. Takı-
mımız, 31 Temmuz'da 
kamp çalışmalarını ta-
mamlayarak şehrimize 
dönüş yapacak. 

(Mehmet Yaşar)

0544 228 02 82 - 541 21187 00

Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak, taraftarlara 
kombine bilet almaları yö-
nünde çağrı yaptı.

Başkan Yamak; "Ger-
çek Giresunsporlu genç ve 
tecrübeli futbolcularımızla 
başlayacağımız yeni se-
zonda lütfen takımımıza 
kombine alarak destek ola-
lım. Takımımızın tek sahibi 
Giresunsporlular sizlere 
sesleniyorum. Önce bura-
da kalıp sonra yukarı çık-
mak için birlik olmalıyız" ifa-
delerini kullandı.

(Mehmet Yaşar)

Yamak: “Kombine alalım”

Behich'ten para gelmedi
Giresunspor yönetimi, 

eski oyuncularından Aziz 
Behich’in Dünya Kupasın-
da oynamasından dolayı 
kulübe 153 bin dolar geldi-
ği yönündeki haberlerin 
gerçeği yansıtmadığını 
açıkladı.

Kulüpten yapılan açık-
lama şu şekilde: "Geçtiği-
miz günlerde bazı basın 
yayın organlarında yer 
alan 2022 Dünya Kupa-
sında oynayan oyuncula-
ra ilişkin kulüplerine ger-
çekleştirilen ödemelerle il-
gili yapılan haberlerde; ta-
kımımıza, eski futbolcu-
muz Aziz Behich Eral-

tay’in turnuvada oynama-
sından dolayı 153.000 
Dolar ödeme yapıldığı 
ifade edilmiştir. Kulübü-
müze böyle bir ödeme gel-
memiş olup, geldiğinde de 
bu meblağın eski borçları-
mıza mahsup edileceğini, 
ayrıca Spor Toto, yayın ge-
lirleri ve federasyon galibi-
yet primlerinden geldiği bi-
linen tutarların da ayni şe-
kilde geçmiş dönem ala-
caklarına kesildiğini ve ku-
lübümüze herhangi bir 
ödemenin gelmediğini ka-
muoyunun bilgisine suna-
rız" aktarıldı. 

(Mehmet Yaşar) “Kalsın isterim ama…”

Yeşil-beyazlılarda son günlerde en çok konuşulan 
konulardan biri de savunma oyuncusu Kadir Seven’in 
takımda kalıp, kalmayacağı.

Kadir'e hem yurt içinden hem de yurt dışından teklif-
ler geldiğini doğrulayan teknik patron Mustafa Kaplan; 
"Bir teknik adam, hiçbir oyuncusunu kaybetmek iste-
mez. Ben de Kadir'in kalmasını istiyorum ancak bu ko-
nuda kararı verecek olan başkanımız ve yönetimimiz-
dir. Fenerbahçe elindeki en kıymetlisi Arda Güler'i sattı. 
Futbolda kulüp menfaatleri ne gerektiriyorsa o oluyor. 
Kadir ile görüştüm ve bu konuların uzağında kalmasını 
istedim. Çünkü bizim oyuncumuz ve sadece antren-
manlara odaklanması gerekiyor. Yönetim ayrılması ko-
nusunda karar alırsa, genç kardeşimiz de o zaman ge-
rekli görüşmelerini gerçekleştirir" dedi. (Spor28)

“Tahta açılmalı”

Giresunspor’un teknik 
adamı Mustafa Kaplan, ku-
lübün devre arasında mut-

laka transfer yasağını kal-
dırması gerektiğini ifade 
etti

Mustafa Hoca; "Her tek-
nik adam kadrosunda tec-
rübeli oyuncular çok olsun 
ister ancak bizim böyle bir 
fırsatımız şimdilik yok. 
Neden böyle oldu? Ben bu 
konuda bir şey diyemem, 
çünkü bizim işimiz sahanın 
içerisinde. Ancak şu bir ger-
çek ki Giresunspor'un 
Ocak transfer döneminde 
transfer tahtasının mutla-
ka açılması gerekiyor. Baş-
kanımız ve yönetimimiz bu 
konuda uğraşıyor. İnşallah 
Giresun'un önde gelenleri 
ve işadamları da gereken 
desteği verir ve bu sıkıntılı 
günleri hep birlikte aşarız" 
şeklinde konuştu.

(Spor28)


